
 Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 
Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks (Joey Boon), CDA (Maxim van der Veen), CU  (Ruben van de Belt), 
D66 (Marco van Driel), PvdD, PvdA, VOLT, VVD (Johran Willegers), SP (Brammert Geerling) 
 
Datum:   18 oktober 2023 
Onderwerp:  Veiligheid stadion PEC 
 
Er zijn al langere tijd regelmatig incidenten in- en om het PEC stadion waarbij personen in het publiek  
rookbommen, vuurwerk, bivakmutsen en spandoeken mee weet te smokkelen het stadion in, er 
wordt over hekken geklommen en er zijn geweldsincidenten bij uitwedstrijden. Naar aanleiding van 
verschillende van die incidenten beloofde de club beterschap. 
 
Op zondag 17 sept. jl. zijn op afstand bestuurbare rookbommen afgegaan in het uitvak van het PEC 
stadion. Meerdere personen kregen ademhalingsproblemen, waarvan enkele naar het ziekenhuis 
moesten. Acties als deze zijn duidelijk ruim van te voren uitgedacht en hadden nog veel ernstiger 
kunnen aflopen. Ook in het vak van de harde kern werden rookbommen afgestoken, nadat men 
bivakmutsen kon opdoen onder een groot zeil. Dit alles ondanks de (aange)scherp(t)e controles. 
 
Ook in de stad moest de burgemeester extra maatregelen nemen om de veiligheid te kunnen 
garanderen, waar het gelukkig betrekkelijk rustig bleef. Voetbal zou als grote verbinder moeten 
werken en voor jong en oud een feest moeten zijn, maar door deze excessen lijkt het dat niet te zijn. 
Een kleine groep weet keer op keer zaken het stadion in te smokkelen en nu zelfs van te voren te 
verstoppen. 
 
Verschillende leden van de gemeenteraad maken zich ernstige zorgen en stellen graag de volgende 
vragen 
 

1. Zijn er recent gesprekken geweest met het bestuur van PEC over de escalerende problematiek 
en zo ja, wat zijn hiervan de uitkomsten? 

2. Bent u het met de indieners eens dat het belangrijk is dat de diverse supportersverenigingen 
zich publiekelijk uitspreken over de gebeurtenissen? 

3. Is bekend hoe het mogelijk is dat het stadion toch nog steeds ‘lek’ is en er zaken het stadion in 
kunnen komen, die er niet horen? Zo niet, wordt daar onderzoek naar gedaan en worden er 
maatregelen op genomen? 

4. In hoeverre heeft het bestuur van PEC in de ogen van het college adequaat gereageerd op de 
excessen de afgelopen tijd en wat verwacht het college na het incident met de rookbommen 
in het uitvak op zaterdag 17 september jl.? 

5. Welke extra maatregelen kan het college nemen om de veiligheid rondom het stadion en in de 
stad te kunnen garanderen? 

6. Welke extra maatregelen kan het college nemen tegen ondermijnende teksten en leuzen die 
tegen de politie worden geuit? 

7. Is het college in gesprek met het OM over bestuurlijke en strafrechtelijke maatregelen tegen 
relschoppers en welke maatregelen/opsporingsmiddelen worden indien dat het geval is 
overwogen? 


